
P R O T O K Ó Ł  NR  XXI/21 
Z OBRAD XXI SESJI ZWYCZAJNEJ  

RADY GMINY PŁASKA 
Z DNIA 28 CZERWCA 2021 R. 

 
           Obrady XXI zwyczajnej sesji, która odbyła się w trybie hybrydowym, otworzyła o 

godz. 11:08 Przewodnicząca Rady Gminy Alicja Polkowska (obrady sesji hybrydowej odbyły 

się w sali konferencyjnej budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Płaskiej).  

Przewodnicząca Rady Gminy – Alicja Polkowska powitała wszystkich, po czym 

przekazała głos Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy – Tadeuszowi Wasilewskiemu, który w 

dalszej części poprowadził obrady. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Tadeusz Wasilewski powitał Wójta Gminy 

Płaska – Wiesława Gołaszewskiego, Sekretarza Gminy – Macieja Zdancewicza, Skarbnik 

Gminy – Elżbietę Baranowską, Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej – 

Dariusza Sudyk oraz Radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie                

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych (A. Abrycka – nieobecna), co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

 

 Ad.2. 

            Wiceprzewodniczący przedstawił porządek obrad sesji, który przedstawiał się 

następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z okresu międzysesyjnego. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Raport Wójta Gminy Płaska o stanie Gminy Płaska za rok 2020: 

a) przedstawienie Raportu o stanie Gminy Płaska za rok 2020, 

b) debata nad raportem, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Płaska wotum zaufania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok i 

uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok: 

a) odczytanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy, sprawozdania finansowego, 

informacji o stanie mienia gminy Płaska;  

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku,  

c) dyskusja nad sprawozdaniem,  

d) głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2020r, 

e) głosowanie nad uchwałą w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2020r. 



9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Płaska na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i 

określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2021 roku.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej w Przedszkole w Płaskiej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Płaskiej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 

zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk, spalarni zwłok i ich części na terenie Gminy 

Płaska. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Płaska dla 14 obszarów w miejscowości 

Gorczyca. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie sesji. 

 
 

Do porządku obrad nie zgłoszono uwag i w wyniku głosowania został jednomyślnie 

14 głosami „za” zatwierdzony, po czym przystąpiono do jego realizacji. 

 

 

Ad.3.  

Do protokołu z poprzedniej sesji radni nie zgłosili żadnych uwag i został on przyjęty 

bez czytania 13 głosami „za” i  1 głosem „wstrzymuję się” (M. Juszkiewicz).  

 

 

Ad.4.  

 Wójt Gminy przedstawił informację z wykonywania uchwał Rady Gminy i z pracy w 

okresie międzysesyjnym. Omówił między innymi podjęte Zarządzenia w sprawach:  

- określenia sposobu wykonania uchwał Rady Gminy, 

- zmian w budżecie Gminy Płaska na 2021 rok, 

- opinii dotyczącej rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Augustowskiego, 

- zrzeczenia się odszkodowania za nieruchomości przejęte pod drogę wojewódzką, 

- przedstawienia raportu o stanie Gminy Płaska za rok 2020, 

- zmiany zasad polityki rachunkowości, 

- powołania Komisji odbioru robót pn. „Rozbudowa infrastruktury turystycznej na plaży 

gminnej w Jazach nad jez. Mikaszewo”, 

- przyjęcia projektów uchwał Rady Gminy. 

 Poinformował, iż w ostatnich dniach przed Urzędem Gminy Płaska została podpisana 

umowa między Dyrekcją Dróg Wojewódzkich w Białymstoku, a firmą PDM SA Suwałki na 

remont drogi wojewódzkiej biegnącej przez miejscowość Płaska na odcinku od Paniewa do 



Urzędu Gminy. Zakończenie prac remontowych na tym odcinku drogi planowane jest do 

końca sierpnia. W roku następnym zostanie wyremontowany pozostały odcinek drogi w 

miejscowości Płaska. 

 Poinformował również, iż został wyłoniony wykonawca na realizację projektu 

„Przebudowa stacji uzdatniania wody na terenie Gminy Płaska” – firma San-System z Olecka. 

Przebudowane zostaną hydrofornie w Serskim Lesie, Płaskiej i Gruszkach. Cały projekt 

wyniesie około 4 mln. zł. W kolejnych latach inwestycja będzie realizowana w systemie 

projektuj - wybuduj. Zostanie sporządzana dokumentacja oraz pozwolenia na budowę. Prace 

budowlane i odwierty studni odbędą się w 2022 roku. W kolejnej fazie realizacji projektu do 

stacji w Płaskiej zostanie dołączona Strzelcowizna oraz planowane jest połączenie stacji w 

Serskim Lesie i Płaskiej, celem utrzymania właściwego ciśnienia, zapotrzebowania i 

odpowiedniej jakości wody w całej gminie. 

 

 

Ad. 5 i 6. 

- Radna Katarzyna Ślużyńska zwróciła się z zapytaniem dotyczącym odcinka drogi gminnej 

położonej przy jeziorze Serwy w miejscowości Serwy przebiegającej po działce prywatnej. 

Właściciel działki postawił ogrodzenie i obecnie nie ma przejazdu w tym miejscu. 

 Wójt Gminy poinformował, iż na terenie gminy jest wiele miejsc, gdzie droga 

przebiega częściowo po działkach osób prywatnych. W tym roku na sesji w dniu 23 marca 

Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie zakupu nieruchomości stanowiącej własność osoby 

fizycznej na rzecz Gminy Płaska z przeznaczeniem na poszerzenie drogi gminnej o Nr 122 w 

miejscowości Serwy. W związku z tym odcinkiem drogi, również zostaną podjęte rozmowy z 

właścicielem gruntu i jeśli wyrazi zgodę zostanie uregulowany przebieg drogi w tym miejscu. 

- Radny Jan Bagiński zwrócił się z zapytaniem dotyczącym wywiezienia hałdy żużlu z pieca 

przy dawnej szkole w Gruszkach.  

 Wójt Gminy poinformował, iż jest to kwestia techniczna. Przewoźnik MPO zostanie 

powiadomiony i zalegająca hałda żużlu z pieca zostanie wywieziona. 

- Radny Tadeusz Wasilewski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym mostu w Suchej Rzeczce. 

Wójt Gminy poinformował, iż były prowadzone rozmowy z Starostą oraz 

przedstawicielem Marszałka Województwa dotyczące mostu w Suchej Rzeczce, który to 

znajduje się on na drodze powiatowej. Został on wpisany na listę obiektów przeznaczonych 

do remontu. Cenę inwestycji szacuje się na około 3,5 mln. zł. Tak jak przy innych 

inwestycjach będzie konieczne zewnętrzne dofinansowanie tej inwestycji oraz wkład własny 

gminy.  

- Radna Aneta Tarasiewicz zwróciła się z zapytaniem dotyczącym tabliczek z oznaczeniem 

numerów w miejscowościach.  

Wójt Gminy poinformował, iż planowane są działania związane z nadaniem nazw ulic 

w miejscowościach z bardzo skomplikowaną numeracją. Ze względu na pandemię i związane 

z tym ograniczenia, uniemożliwiające konsultacje wstępnych propozycji dotyczących 

pojawienia się nazw ulic w poszczególnych miejscowościach, wprowadzenie ulic na terenie 

gminy Płaska zostało przełożone. 

 

 



Ad. 7.a-c. 

Wójt Gminy Płaska – Wiesław Gołaszewski przedstawił „Raport o stanie Gminy 

Płaska za rok 2020” w skrócie omawiając najważniejsze punkty. Raport zawiera przekrojowe 

informacje o gospodarce gminy, sytuacji finansowej, społecznej, mieniu, finansach, ochronie 

środowiska oraz zadaniach zakładów budżetowych i podmiotów prawnych, które są powołane 

przez gminę, obsługują sprawy samorządowe i podlegają z ustawy o samorządzie gminnym 

m.in. szkoła, biblioteka, Gminny Ośrodek Kultury, Samorządowy Zakład Gospodarki 

Komunalnej. W ubiegłym roku wykonanie budżetu było prawidłowe. Wszystkie wskaźniki 

zostały osiągnięte zgodnie z założeniami, a zadania zostały zrealizowane w całości.  

Wykonanie dochodów wynosi – 14 986 277,65 zł, w tym: 

a) dochody bieżące – 12 964 277,65 zł, 

b) dochody majątkowe – 2 022 000,00 zł. 

Wykonanie dochodów gminy za 2020 rok wynosiło 108,68 %, plan dochodów 

bieżących zrealizowano w 97,72 %, dochody majątkowe zrealizowano na poziomie 387,36%. 

Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatków i opłat lokalnych od osób 

prawnych i innych jednostek organizacyjnych wyniosły 1 722 471,10 zł. – wykonanie planu 

100,09%. 

Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków i darowizn, 

podatku od czynności cywilnoprawnych oraz podatków i opłat lokalnych od osób fizycznych 

wyniosły 1 192 579,07 zł. – wykonanie planu 99,74%. 

Wpływy z innych opłat: 

- wpływy z opłaty skarbowej wyniosły 18 133,00 zł. – wykonanie planu 100,74%; 

- wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu wyniosły 55 478,92 zł. – wykonanie 

planu 92,46%; 

- wpływy z opłat za zajęcie pasa drogowego oraz od wzrostu wartości nieruchomości 

wyniosły 20 035,56 zł. – wykonanie planu 100,18%; 

- wpływy za odbiór odpadów komunalnych wyniosły 535 328,13 zł. – wykonanie planu 

89,22%.  

Należności wyniosły 541 390,65 zł., w tym zaległości wyniosły 15 878,77 zł., natomiast 

nadpłaty 11 645,65 zł. 

Udziały w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa: 

- podatek dochodowy od osób fizycznych wpłynął w wysokości 1 475 261,00 zł. – wykonanie 

planu 97,15%; 

- podatek dochodowy od osób prawnych - realizacja podatku zgodnie ze sprawozdaniami z 

urzędów skarbowych 6 418,13 zł – wykonanie planu 182,85%. 

Wykonanie wydatków wynosi – 12 346 211,68 zł, w tym: 

a) wydatki bieżące – 12 153 452,33 zł, 

b) wydatki majątkowe – 192 759,35. 

Wykonanie wydatków gminy za 2020 rok wyniosło 92,83%, przy czym plan 

wydatków bieżących zrealizowano w 95,81%, wydatki majątkowe wykonano w 31,39%. 

Wykonane wydatki majątkowe na kwotę 192 759,35 zł dotyczą: 

1) opracowania dokumentacji projektowej na przebudowę sieci wodociągowej w Gminie 

Płaska – kwota 11 070,00 zł; 



2) projektu „Budowa i przebudowa drogi gminnej nr 102697B na odcinku Rudawka - 

przejście graniczne w Kurzyńcu”- wkład własny 68 543,05 zł; 

3) dofinansowania dla Powiatu Augustowskiego na realizację zadania „Przebudowa odcinka 

drogi powiatowej nr 1234B Gruszki-Rubcowo-Skieblewo” – kwota 91 946,38 zł; 

4) zakupu plotera A0 wraz z zestawem materiałów eksploatacyjnych – kwota 21 199,92 zł. 

Udzielone dotacje z budżetu Gminy Płaska w 2020 r.: 

- Dofinansowanie dla Powiatu Augustowskiego do krajowych kursów autobusowych -            

3 000,00 zł; 

- Dofinansowanie dla Powiatu Augustowskiego na realizację zadania „Przebudowa odcinka 

drogi powiatowej nr 1234B Gruszki-Rubcowo-Skieblewo” - 91 946,38 zł; 

- Dofinansowanie dla Fundacji Wspierania Zrównoważonego Rozwoju – 78 506,00 zł; 

- Gminny Ośrodek Kultury w Płaskiej - 500 000,00 zł; 

- Gminna Biblioteka Publiczna w Płaskiej - 120 000,00 zł. 

Łącznie dotacje z budżetu gminy wynosiły 793 452,38 zł. 

Wydatki poniesione przez Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Płaskiej w 2020 r. 

wyniosły – 3 254 515,51 zł. Koszty utrzymania szkoły ciągle rosną i są związane z podwyżką 

wynagrodzenia. Koszt dowożenia uczniów z terenu gminy do szkół podstawowych i 

gimnazjum wyniósł 239 454,39 zł. Dochody za wynajem szkoły oraz Sali gimnastycznej i 

odsetki wynosiły 19 655 zł i zostały przeznaczone na wydatki na poprawę warunków 

funkcjonowania szkoły. 

Miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego zmieniane są w sposób ciągły na 

wniosek mieszkańców. 

Pomoc i wsparcie w gminie Płaska. Z pomocy społecznej w 2020 roku uzyskało 457 

osób, co stanowiło 18,09% wszystkich mieszkańców gminy. Najczęściej występującymi 

przyczynami trudnej sytuacji życiowej osób i rodzin, a jednocześnie powodami ubiegania się 

o pomoc społeczną, wskazanymi przez ośrodki pomocy społecznej w 2020 roku było kolejno: 

ubóstwo, bezrobocie, długotrwała choroba, niepełnosprawność, alkoholizm. 

Urząd Gminy Płaska realizuje zadania w zakresie świadczeń rodzinnych, świadczeń 

wychowawczych, zasiłków dla opiekunów oraz świadczeń z funduszu alimentacyjnego, jako 

zadania zlecone z zakresu administracji rządowej. Świadczenie wychowawcze, które wynosi 

500 zł miesięcznie na dziecko znacznie zmniejszyło poziom ubóstwa na terenie gminy. 

Dochody Samorządowego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Płaskiej wpłynęły w 

wysokości 525 963,40 zł (razem dochody za wodę i usługi pozostałe). Prace wykonane i 

bieżące zadania SZGK w Płaskiej w 2020 r. to: 

- Utrzymanie porządku na terenie UG w Płaskiej, bieżące utrzymanie przystanków 

autobusowych, utrzymanie zieleni  

- Opalanie budynku UG i ZOZ w Płaskiej  

- Dowóz dzieci  

- Sprzątanie mogił żołnierzy z I i II wojny światowej, utrzymanie plaży gminnej w Płaskiej 

- Dodatkowe wyjazdy szkolne (wyjazdy do kina)   

- Prace zlecone przez UG Płaska (łatanie dróg, remonty, inne prace zlecone)  

- Opłaty za przyłącza wodociągowe  

- Serwis przydomowych oczyszczalni ścieków  

- Odkrzaczanie dróg gminnych 

- Remont mogiłki w Serskim Lesie. 



Samorządowy Zakład Gospodarki Komunalnej w Płaskiej opiekuje się hydroforniami na 

terenie gminy oraz wykonuje bieżące naprawy. 

Gmina Płaska ponosi dodatkowe wydatki związane z ochroną i bezpieczeństwem 

przeciwpożarowym. Utrzymujemy jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 

Płaska, które wyjeżdżały do akcji gaśniczych, ratowniczych i innych zdarzeń 86 razy. Razem 

pozyskane środki z zewnątrz na działalność OSP wyniosły 57 425 zł. Kwota wydana na 

działalność OSP z budżetu Gminy to 120 056 zł. Ogółem wydatki na działalność jednostek 

OSP w 2019 roku wyniosły 177 481 zł.  

Wójt Gminy dodał, iż w ubiegłym roku wykonanie budżetu było prawidłowe. 

Wszystkie wskaźniki w Wieloletniej Prognozie Finansowej zostają zachowane. 

- Radny Grzegorz Demski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym obecności Pani Dyrektor 

Gminnego Ośrodka Kultury w Płaskiej na sesji Rady Gminy, celem przedstawienia 

dokładnych kosztów działalności GOK, w tym Baru, Jadłodajni i miejsc noclegowych z 

dokładną rozpiską na zakupy, sprzedaż i zyski. 

Wójt Gminy poinformował, iż w związku z prowadzoną działalnością gospodarczą nie 

wszystkie elementy związane z strategią działalności mogą zostać upublicznione ze względu 

na konkurencję, aby nie utrudnić działania. Jadłodajnia zarobiła prawie 200 tys. zł w 

ubiegłym roku. Ponadto GOK otrzymuje dotacje z budżetu Gminy Płaska, która w roku 2020 

wynosiła 500 tys. zł i kształtowała się na poziomie z przed czterech lat. Dotacja przeznaczona 

jest na bieżące utrzymanie CIT, GOK i miejsc spotkania mieszkańców (dawne świetlice). 

Wójt Gminy dodał, iż Radny G. Demski otrzyma odpowiedź na piśmie. 

- Radny Marek Juszkiewicz, w związku z omyłką, w wyniku której późno został dostarczony 

radnym Raport o stanie Gminy Płaska za 2020 r., zwrócił się z wnioskiem formalnym 

dotyczącym przeniesienia głosowania w na kolejną sesję.  

 Wójt Gminy poinformował, iż Raport dotyczy działalności Gminy Płaska za 2020 rok 

i jest podsumowaniem wszystkiego co było omawiane w roku ubiegłym. Zaproponował, iż 

jest gotów odpowiedzieć na wszystkie pytania radnych, jeśli ktoś nie zdążył zapoznać się 

raportem. Ponadto dodał, iż Raport o stanie Gminy Płaska za 2020 r. jest opublikowany na 

BIP Urzędu Gminy Płaska od 31 maja 2021 r. 

Po krótkiej dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne, 

w wyniku którego 4 głosami „za”, 6 głosami „przeciw" (Sławińska M., Wydra P., Polkowska 

A., Tarasiewicz A., Okuniewski J., Bagiński J.) i 4 głosami „wstrzymuję się” (Kuźnicka, D., 

Wasilewski T., Lesiecki S., Jadeszko A.) Radni nie uwzględnili wniosku Radnego Marka 

Juszkiewicza. 

 

 W związku z brakiem pytań, Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Płaska wotum zaufania. Radni w wyniku głosowania 10 

głosami „za”, 3 głosami „wstrzymuję się” (M. Juszkiewicz, E. Skubis, K. Ślużyńska) i 1 

głosem „przeciw” (G. Demski) podjęli Uchwałę Nr XXI/178/21 w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Płaska wotum zaufania. 

Uchwała oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu.   

„Raport o stanie Gminy Płaska za rok 2020” dostępny jest na stronie BIP Urzędu Gminy 

Płaska.  

 

 



Ad.8.a-e.  

Skarbnik Gminy – Elżbietę Baranowską omówiła wykonanie budżetu za 2020 rok. 

Poinformowała, iż wykonanie dochodów wynosi – 14 986 277,65 zł, w tym: dochody bieżące 

– 12 964 277,65 zł, dochody majątkowe – 2 022 000,00 zł. Wykonanie dochodów gminy za 

2020 rok wynosiło 108,68 %, plan dochodów bieżących zrealizowano w 97,72 %, dochody 

majątkowe zrealizowano na poziomie 387,36%. 

Wykonanie wydatków wynosi – 12 346 211,68 zł, w tym: wydatki bieżące – 12 153 

452,33 zł, wydatki majątkowe – 192 759,35. Wykonanie wydatków gminy za 2020 rok 

wyniosło 92,83%, przy czym plan wydatków bieżących zrealizowano w 95,81%, wydatki 

majątkowe wykonano w 31,39%. 

Wykonane zadania inwestycyjne dotyczą: 

1) opracowania dokumentacji projektowej na przebudowę sieci wodociągowej w Gminie 

Płaska – kwota 11 070,00 zł; 

2) projektu „Budowa i przebudowa drogi gminnej nr 102697B na odcinku Rudawka - 

przejście graniczne w Kurzyńcu”- wkład własny 68 543,05 zł; 

3) zakupu plotera A0 wraz z zestawem materiałów eksploatacyjnych – kwota 21 199,92 zł. 

Łącznie wydatki inwestycyjne wyniosły 100 812, 97 zł. 

W 2020 r. Gmina Płaska otrzymała dofinansowanie ze środków unijnych na łączną 

kwotę 386 426,17 zł. Wkład własny do realizowanych projektów wyniósł 27 653,95 zł.  

Długoterminowe zadłużenie Gminy z tytułu zaciągniętych kredytów na dzień 31 

grudnia 2020 r. wyniosło 3 944 655 zł, z tego pożyczka z budżetu państwa 1 180 000 zł. W 

2020 r. nastąpiły spłaty kredytów w wysokości 721 000 zł., natomiast odsetki wpłacone z 

tytułu zaciągniętych kredytów wyniosły 109 547,71 zł. Zostają zachowane wszystkie 

wskaźniki wynikające z art. 243 ustawy o finansach publicznych. 

Udzielone dotacje z budżetu Gminy Płaska w 2020 r.: 

- Dofinansowanie dla Powiatu Augustowskiego do krajowych kursów autobusowych -            

3 000,00 zł; 

- Dofinansowanie dla Powiatu Augustowskiego na realizację zadania „Przebudowa odcinka 

drogi powiatowej nr 1234B Gruszki-Rubcowo-Skieblewo” - 91 946,38 zł; 

- Dofinansowanie dla Fundacji Wspierania Zrównoważonego Rozwoju – 78 506,00 zł; 

- Gminny Ośrodek Kultury w Płaskiej - 500 000,00 zł; 

- Gminna Biblioteka Publiczna w Płaskiej - 120 000,00 zł. 

Łącznie dotacje z budżetu gminy wynosiły 793 452,38 zł. 

Wpływy za odbiór odpadów komunalnych wyniosły 535 328,13 zł. – wykonanie planu 

89,22%, natomiast wydatki bieżące na cele określone Ustawą o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach wyniosły 565 469,04 zł, w związku z czym gmina dołożyła do 

gospodarki odpadami około 30 tys. zł.  

Zobowiązania na dzień 31.12.2020 r. wyniosły 471 983,52 zł i dotyczą zobowiązań z 

tytułu wynagrodzeń, ubezpieczeń i innych świadczeń na rzecz pracowników oraz dostaw 

towarów i usług, a  także zakupu materiałów i wyposażenia. Znaczna część zobowiązań 

dotyczy dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2020 r. oraz pochodnych „13-stki”, które 

będzie wypłacone w I kwartale 2021 r. 

Na dzień 31.12.2020 r. nie wystąpiły zobowiązania wymagalne. 

Gmina Płaska zakończyła 2020 rok z wynikiem budżetu 2 640 065,97 zł oraz stabilną 

sytuacją finansową. Na stosunkowo dobrą kondycję finansów oraz dobre wykonanie 



budżetów jednostek, szczególnie budżetu Szkoły Podstawowej w Płaskiej, miało wpływ 

otrzymanie zwolnień z opłacania składek ZUS w związku z panującą epidemią Covid, na 

łączną kwotę 263 610,80 zł. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Płaska o wykonaniu budżetu Gminy Płaska jest pozytywna. Opinię Komisji Rewizyjnej 

odczytał Przewodniczący komisji Rewizyjnej Rady Gminy. Komisja Rewizyjna wystąpiła z 

wnioskiem do Rady Gminy o udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 

rok.  

Sekretarz Gminy odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białystoku w 

sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Płaska sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2020 r., które zostało zaopiniowane pozytywnie (Uchwała Nr RIO.II-

00321-75/2021 z dnia 15 kwietnia 2021 r.) oraz Opinię Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białystoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy Płaska wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium 

za 2020 rok, także pozytywną (Uchwała Nr II-00322-101/2021 z dnia 9 czerwca 2021 roku). 

 

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 r., a następnie radni przystąpili do 

głosowania, w wyniku którego 11 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymuję się” (M. Juszkiewicz, 

E. Skubis, G. Demski) podjęli  uchwałę Nr XXI/179/21.  

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy, po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr 

XXI/180/21 została podjęta 11 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymuję się” (M. Juszkiewicz, E. 

Skubis, G. Demski). 

Uchwały oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

 Wójt Gminy podziękował za przyjęcie absolutorium wszystkim Radnym Rady Gminy. 

 

 

Ad. 9.  

Skarbnik Gminy przedstawiła, krótko omawiając projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy Płaska na 2021 rok. Poinformowała radnych, że zmiany głównie dotyczą 

wprowadzeniu zarówno do  planu dochodów jak i  planu wydatków kwoty 124 916,67 zł, 

która wynika ze zwiększenia planu dochodów z tytułu gospodarowania odpadami 

komunalnymi o kwotę 110 tys. zł oraz realizacji projektu „Kanał Augustowski wektorem 

sztuki”. Dokonano przeniesień dochodów w działach na kwotę 23 907,05 zł oraz przeniesień 

w planie wydatków w działach oraz między działami na kwotę 256 169,66 zł. 

Budżet po dokonanych zmianach wynosi: dochody ogółem 16 779 926,99 zł w tym 

bieżące w wysokości 14 113 550,27 zł, majątkowe w wysokości 2 666 376,72 zł. Wydatki 

ogółem 18 207 365,87 zł. w tym bieżące w wysokości 13 687 352,87 zł, majątkowe w 

wysokości 4 520 013,00 zł. Deficyt budżetu w kwocie 1 427 438,88 zł pokryty zostanie w 

całości z wolnych środków z roku ubiegłego. Łączna kwota rozchodów budżetu w wynosi 

736 000,00 zł. 



Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy Płaska na 2021 r., po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr 

XX/181/21 została podjęta 11 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymuję się” (M. Juszkiewicz, E. 

Skubis, A. Jadeszko). 

Uchwała oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

Radny Andrzej Jadeszko opuścił obrady sesji o godz. 12.16. W związku z czym w obradach 

sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

 

Ad. 10.  

Wójt Gminy przedstawił, krótko omawiając projekt uchwały w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół podstawowych i określenia granic ich obwodów od dnia 1 

września 2021 roku, informując radnych, że zmiany związane są Likwidacją Szkoły Filialnej 

w Gruszkach, w związku z czym należy włączyć dzieci z obwodu likwidowanej szkoły do 

obwodu Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół podstawowych i określenia granic ich obwodów od dnia 1 

września 2021 roku, po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXI/182/21 została 

podjęta 13 głosami „za”. 

Uchwała oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

Radny Andrzej Jadeszko dołączył do obrad sesji o godz. 12.23. W związku z czym w obradach 

sesji uczestniczy 14 radnych. 

 

O godz. 12.25 Wiceprzewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę.  

Obrady wznowiono o godz. 12.32. 

 

 

Ad. 11 i 12.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, iż aktualnie omawiany będzie 

projekt uchwały w sprawie przekształcenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej 

im. Jana Pawła II w Płaskiej w Przedszkole w Płaskiej oraz projekt uchwały w sprawie 

utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Płaskiej, po czym przekazał głos Dyrektorowi 

Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej.  

Dyrektor Szkoły – Dariusz Sudyk, na wstępie podziękował za współpracę 

Przewodniczącej Rady oraz Radnym pomimo, iż dawno nie był zapraszany na sesję. 

Następnie poinformował, iż po likwidacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Płaskiej, związanego z odejściem Gimnazjum, pozostała Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła 

II w Płaskiej. W szkole funkcjonuje oddział przedszkolny dzieci 6-letnich tzw. zerówka. 

Obecnie przy Szkole funkcjonują również dwa Punkty Przedszkolne, do których uczęszczają 

dzieci w wieku 3-5 lat. Obsługę Punktów Przedszkolnych zapewnia szkoła. Punkty 

Przedszkolne nie generują dodatkowych wydatków poza kosztami funkcjonowania. Po 



zapoznaniu z pismem Wójta ws. wyrażenia opinii do omawianych projektów uchwał Rada 

Pedagogiczna wyraziła zaniepokojenie związane ze sposobem przekształcenia Punktu w 

Przedszkole oraz połączenia Szkoły i Przedszkola w Zespół Szkolno-Przedszkolny. 

Członkowie rady Pedagogicznej oraz Rady Rodziców nie zostali wcześniej poinformowani o 

planowanych zmianach dotyczących przekształcenia szkoły. Nie były też prowadzone 

konsultacje. Poinformował, iż podjęcie obu uchwał spowoduje, że obecnie sprawujący 

funkcję Dyrektor Szkoły, wybrany w konkursie, z mocy prawa straci możliwość pełnienia 

swojej funkcji. Dyrektor zaznaczył także, iż nie jest to wystąpienie w sprawie osobistej. 

Nadmienił, iż funkcję Dyrektora sprawuje ze względu na dobro dzieci, szkoły oraz gminy. 

Zmiany powodują niepewność wśród nauczycieli, pracowników administracji i obsługi szkoły 

w obawie o możliwość ewentualnego zwolnienia, nawet ze świadomością, iż ruchy kadrowe 

w edukacji mogą odbywać się w okresie do 31 maja. Pomimo to, zmiana dyrektora oraz 

możliwość powierzenia przez organ prowadzący pełnienia obowiązków dyrektora szkoły 

ustalonemu przez siebie kandydatowi, w porozumieniu z organem sprawującym nadzór 

pedagogiczny, budzi niepokój. Szkoła od wielu lat osiąga wysokie wyniki nauczania. 

Na koniec swojej wypowiedzi, Dyrektor zaproponował przesunięcie podjęcia w/w 

uchwał na inny termin. 

 Wójt Gminy odniósł się do wypowiedzi Dyrektora. Na wstępie poinformował, iż w 

okresie pandemii COVID-19, ze względu na ograniczenia oraz bezpieczeństwo, sołtysi i 

goście nie byli zapraszani na sesję. Większość sesji odbywała się w trybie zdalnym. Ponadto 

Wójt Gminy - reprezentujący organ prowadzący w ogóle nie był zapraszany na Radę 

Pedagogiczną. W roku ubiegłym brakowało na oświatę ponad 500 tys. zł, w związku z czym 

Wójt wyraził chęć spotkania z Rada Pedagogiczną i spotkał się ze Związkami Zawodowymi 

działającymi w szkole, celem szukania oszczędności. Spotkanie przebiegało w sposób 

niewłaściwy.  

 Wójt Gminy poinformował, iż proces powstania zespołu został określony w ustawie 

Prawo oświatowe. Wojewoda Podlaski w Rozstrzygnięciu nadzorczym wskazał za naruszenie 

prawa w uchwale Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Punktu 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej i uchylił ją, ponieważ 

zgodnie z art. 110 ustawy Prawo oświatowe arkusz organizacji opracowany jest przez 

Dyrektora dla Szkoły i Przedszkola, a nie Punktu Przedszkolnego. Organizację Punktu ustala 

organ prowadzący. W związku z powyższym, aby powierzyć organizację wychowania i 

opieki w Punkcie Przedszkolnym Dyrektorowi Szkoły, organ prowadzący podjął decyzję o 

przekształceniu Punktu Przedszkolnego w Przedszkole w Płaskiej oraz tworzeniu Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego, aby jeden Dyrektor zarządzał dwiema jednostkami. Zaznaczył 

także, iż nauczyciele nie powinni obawiać się o pracę, ponieważ zmiany zawarte w uchwałach 

nie zakładają redukcji etatów, a w przedszkolu powstaje dodatkowy etat opiekunki.  

Poinformował również, iż nie możemy zlikwidować Punktu Przedszkolnego z siedzibą 

Płaska 55 i przenieść Oddziałów Punktu do Szkoły Podstawowej, jak zaproponował Dyrektor, 

ponieważ Punkt powstał w oparciu o dofinansowanie z projektu. Likwidacja Punktu 

spowoduje zwrot otrzymanych środków. Przekształcenie Punktu Przedszkolnego w 

Przedszkole ułatwi funkcjonowanie jednostki oraz zapewni ciągłość trwałości projektu, w 

ramach którego został utworzony Punkt Przedszkolny.  

Nauczyciele wyrazili również obawę o utratę statusu szkoły feryjnej, co jest 

niesłuszne. Szkoła straciłaby status szkoły feryjnej, gdyby przeniesiono do niej oddziały z 



dziećmi 3-5 letnimi. Utworzenie Przedszkola nie wpływa na funkcjonowanie szkoły. 

Przedszkole działa w innym systemie, co nie znaczy, że nauczyciele nie będą mieli wakacji. 

Jeżeli okaże się, że jedno czy dwoje dzieci będzie musiało w wakacje uczęszczać do 

przedszkola to jest możliwość ustalenia z Przedszkolem dyżurnym w Augustowie opieki nad 

tymi dziećmi oraz dowozu ich na koszt gminy. W związku z zaistniałymi obawami 

nauczycieli należało zaprosić Wójta na Radę Pedagogiczną, aby uzyskać niezbędne 

wyjaśnienia do projektów uchwał, a co nie miało miejsca.  

Proponowane zmiany zgodne są z aktualnie obowiązującymi przepisami. Dyrektor 

Szkoły, również nie zostaje baz zatrudnienia. Z dniem 1 września 2021 r. Pan Dariusz Sudyk 

nadal pozostaje w stosunku pracy jako nauczyciel Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Płaskiej/Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej na warunkach określonych w 

odrębnych przepisach oświatowych. Ponadto nic nie stoi na przeszkodzie, aby obecny 

Dyrektor Szkoły wziął udział w konkursie na stanowisko Dyrektora Zespołu. 

- Radny Grzegorz Demski odniósł się do Rozstrzygnięcia Nadzorczego Wojewody 

Podlaskiego do uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej i 

poinformował, iż Radca Prawny powinien sprawdzać poprawność projektów uchwał, aby 

uniknąć ich uchylenia. 

- Radny Andrzej Jadeszko zwrócił się z zapytaniem dotyczącym braku współpracy Dyrektora 

z organem prowadzącym. 

 Dyrektor Szkoły poinformował, iż problemy dotyczące współpracy zaczęły się w roku 

szkolnym 2019/2020 w związku z nakłanianiem przez Wójta Gminy do rezygnacji z funduszu 

socjalnego dla nauczycieli w ramach oszczędności, a następnie niezatwierdzeniem arkusza 

organizacyjnego na rok szkolny 2020/2021, związanego ze zwiększeniem liczby godzin dla 

dzieci objętych opieką Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. W przypadku stwierdzonych 

nieprawidłowości Wójt mógł skierować wniosek o przeprowadzenie kontroli. Dyrektor 

ponowił także propozycję przesunięcia podjęcia w/w uchwał na inny termin i rozszerzenie 

debaty o obecność nauczycieli i przedstawicieli Kuratorium Oświaty. Będzie wówczas można 

wyjaśnić kto ma rację, ponieważ uważa, iż Wójt w wypowiedzi zawarł dużo nie do końca 

prawdziwych stwierdzeń. Dodał także, że utworzenie Przedszkola wymaga dodatkowych 

uzgodnień z Sanepidem, Strażą Pożarną i innymi instytucjami, aby przygotować obiekt. Musi 

on spełniać wszystkie wymogi.  

- Wójt Gminy zwrócił się do Dyrektora Szkoły z zapytaniem, dotyczącym tego, kto jest jego 

pracodawcą. 

Dyrektor Szkoły poinformował, iż Wójt nie jest jego pracodawcą. 

Wójt Gminy poinformował, iż to Gmina ustala budżet szkoły i zatrudnia Dyrektora, a 

później ponosi odpowiedzialność za jego złą lub dobrą pracę. Ponadto uwagi Dyrektora 

dotyczące rezygnacji z funduszu socjalnego dla nauczycieli są nieprawdziwe. W roku 

ubiegłym brakowało na oświatę ponad 500 tys. zł, w związku z czym Wójt wyraził chęć 

spotkania z Rada Pedagogiczną i Związkami Zawodowymi działającymi w szkole. Zgodnie z 

wprowadzonymi przez Rząd przepisami, związanymi z sytuacją pandemiczną, po 

uzgodnieniu ze związkami zawodowymi możliwe było zawieszenie funduszu socjalnego. 

Zawieszenie funduszu socjalnego zostało uzgodnione z pracowniami (brak związków 

zawodowych) w Urzędzie Gminy, GOPS, SZGK, GOK. Pieniądze z funduszu przeznaczone 

zostały na wynagrodzenia w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej. Na spotkaniu 



w Szkole Wójt zaproponował, również zawieszenie funduszu socjalnego z przeznaczeniem na 

wynagrodzenia w Szkole, w przypadku braku środków. Związki Zawodowe w Szkole nie 

wyraziły na to zgody.  

W przypadku niezatwierdzenia arkusza organizacji szkoły Wójt poinformował, iż jak 

wynika z korespondencji ze szkołą i kuratorium oświaty, dyrektor dokonał podziału na grupy 

w klasach liczących poniżej 20 uczniów bez uzgodnienia z organem prowadzącym. Dyrektor 

nie przedstawił, także motywacji podziału na grupy, jeśli taki jest niezbędny, czym naraził 

gminę na skutki finansowe. Ponadto w przypadku przydziału godzin wsparcia nauczyciela 

wspomagającego Wójt poprosił o dołączenie do arkusza organizacji analizy orzeczeń, z której 

wynika ilość przydzielonych godzin.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zakończył dyskusję i poprosił radnych o zabieranie 

głosu w sprawach merytorycznych dotyczących podejmowanych uchwał. 

- Radna Edyta Skubis zwróciła się z zapytaniem dotyczącym zarządzania Punktem 

Przedszkolnym. Poinformowała, iż zgodnie z Rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej z 

dnia 28 sierpnia 2017 r. w sprawie rodzajów innych form wychowania przedszkolnego, 

warunków tworzenia i organizowania tych form oraz sposobu ich działania, to organ 

prowadzący punkt ustala jego organizację. Zwróciła się z wnioskiem formalnym o 

przesunięcie podjęcia w/w uchwał na kolejną sesję, celem ponownego przedyskutowania 

projektów uchwał z nauczycielami, radą rodziców i przedstawicielami kuratorium.  

Wójt Gminy poinformował, iż organ prowadzący punkt ustala jego organizację. 

Jednak Wójt nie wykonuje tych zadań osobiście. Zatrudnia osoby, którym powierza 

zarządzanie Punktem w jego imieniu. Aby powierzyć organizację wychowania i opieki w 

Punkcie Przedszkolnym Dyrektorowi Szkoły organ prowadzący podjął decyzję o 

przekształceniu Punktu Przedszkolnego w Przedszkole w Płaskiej oraz tworzeniu Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego, aby jeden Dyrektor zarządzał dwiema jednostkami. 

- Radny Marek Juszkiewicz, również przychylił się do wniosku Radnej E. Skubis, która 

zaproponowała przesunięcie podjęcia uchwał z pkt. 11 i 12 na kolejną sesję, celem 

ponownego przedyskutowania. 

 Wiceprzewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne, w wyniku którego 4 

głosami „za” (K. Ślużyńska, M. Juszkiewicz, G. Demski, E. Skubis) i 10 głosami „przeciw". 

radni nie uwzględnili wniosku Radnej Edyty Skubis i Radnego Marka Juszkiewicza w 

sprawie przesunięcia podjęcia uchwał z pkt. 11 i 12 na kolejną sesję.  

 

Po długiej dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w 

sprawie przekształcenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Płaskiej w Przedszkole w Płaskiej, po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr 

XXI/183/21 została podjęta 8 głosami „za”, 3 głosami „wstrzymuję się” (K. Ślużyńska, D. 

Kuźnicka, M. Sławińska) i 3 głosami „przeciw” (M. Juszkiewicz, E. Skubis, G. Demski). 

 

Radna Alicja Polkowska opuściła obrady sesji o godz. 13.34. W związku z czym w obradach 

sesji uczestniczy 13 radnych. 

 



Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Płaskiej, po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała 

Nr XXI/184/21 została podjęta 7 głosami „za”, 3 głosami „wstrzymuję się” (K. Ślużyńska, D. 

Kuźnicka, M. Sławińska) i 3 głosami „przeciw” (M. Juszkiewicz, E. Skubis, G. Demski). 

Uchwały oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

Ad. 13. 

Sekretarz Gminy omówił projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego. Poinformował, iż została podjęta ustawa z dnia 10 grudnia 2020 r. o zmianie 

niektórych ustaw wspierających rozwój mieszkalnictwa, która wprowadziła wiele istotnych 

zmian. Zgodnie z wprowadzonymi ustawą zmianami od 1 lipca 2021 roku Rada Gminy 

określa, w drodze uchwały, wzór wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzór 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego, po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXI/185/21 

została podjęta 13 głosami „za”. 

Uchwała oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

Ad. 14. 

Sekretarz Gminy udzielił wyjaśnień w zakresie projektu uchwały w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk, spalarni zwłok i ich części na terenie 

Gminy Płaska. Poinformował, iż uchwała w tym zakresie podjęta była w 2012 roku. Zmiana 

podyktowana jest aktualizacją do obowiązujących przepisów oraz postawieniem wymagań dla 

przedsiębiorców ubiegających się o tego typu zezwolenia, którzy muszą potwierdzić 

spełnienie wymagań odpowiednimi dokumentami i zaświadczeniami. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk, spalarni zwłok i ich części na terenie 

Gminy Płaska, po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXI/186/21 została 

podjęta 12 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymuję się” (M. Juszkiewicz). 

Uchwała oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

Ad. 15. 

Wójt Gminy udzielił wyjaśnień w zakresie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Płaska dla 14 



obszarów w miejscowości Gorczyca. Poinformował, iż zmiany w planie sporządzone są na 

wniosek zainteresowanych mieszkańców miejscowości Gorczyca. Dotyczą one zmiany 

przeznaczenia terenu zagospodarowania pod zabudowę mieszkaniową, jednorodzinną w tym 

usług turystyki. Koszty zmiany planu zagospodarowania zostaną pokryte przez inwestorów. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Płaska dla 14 

obszarów w miejscowości Gorczyca, po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr 

XXI/187/21 została podjęta 13 głosami „za”. 

Uchwała oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

Ad. 16. 

W ramach punktu "wolne wnioski" poruszono następujące sprawy:  

- Radna Edyta Skubis zwróciła się z prośbą o przedstawienie w skrócie trybu powstawania 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego oraz planowany termin przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora Zespołu. 

Wójt Gminy poinformował, iż z podjęciem uchwały powstaje Zespół Szkolno-

Przedszkolny w Płaskiej. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego. Po tym terminie zostanie przekazany do 

zaopiniowania projekt zarządzenia ws. odwołania obecnego Dyrektora Szkoły. Po uzyskaniu 

opinii Kuratorium Oświaty i podjęciu zarządzenia, zostanie ogłoszony konkurs na Dyrektora 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. W skład komisji konkursowej wchodzą przedstawiciele 

organu prowadzącego szkołę lub placówkę, organu sprawującego nadzór pedagogiczny, rady 

pedagogicznej, rady rodziców oraz przedstawiciele organizacji związkowych zgodnie z art. 

63 ust. 14 ustawy – Prawo Oświatowe. 

Podkreślił także, iż nauczyciele nie powinni obawiać się wprowadzonych zmian, 

ponieważ nie wpływają one na ich pracę. Podjęte statuty szczegółowo określają organizację 

szkoły i przedszkola. 

- Radny Marek Juszkiewicz zwrócił się z zapytaniem dotyczącym złożonego przez niego 

wniosku na remont przystanku w miejscowości Rudawka, w związku z niewydzielaniem 

funduszu sołeckiego. 

 Wójt Gminy poinformował, iż staramy się realizować wszystkie wnioski i inwestycje. 

W ubiegłym roku został zakończony remont drogi przez miejscowość Rudawka do przejścia 

granicznego w Kurzyńcu, który był możliwy m. in. ze względu na niewyodrębnianie funduszu 

sołeckiego. W tym roku prace na terenie gminy są już zaplanowane w innych 

miejscowościach. Jeśli zostaną wolne środki to zostaną przekazane na remont przystanku w 

Rudawce.  

- Radny Grzegorz Demski podziękował Wójtowi oraz ekipie remontowej za remont i 

utwardzenie zjazdu na drodze w miejscowości Płaska biegnącej w dół przy Straży Granicznej, 

gdzie jest duży spadek terenu i na której po nawalnych deszczach następuje wymywanie 

drogi. Obecnie droga jest w dobrym stanie. Zwrócił się też z zapytaniem dotyczącym drogi 

gminnej koło Pana Suchodolskiego, aby uruchomić ją dla dużych samochodów ciężarowych 

wożących drewno. 



 Wójt Gminy poinformował, iż droga koło pana Suchodolskiego jest potrzebna. Na 

chwilę obecną powstała tam duża ilość domów. Będziemy szukali rozwiązań, aby utworzyć w 

tym miejscu drogę gminną, ze względu na trudności z przejazdem. Zostaną podjęte rozmowy 

i uzgodnienia, aby zapewnić bezpieczny przejazd tą drogą.  

- Sekretarz Gminy poinformował, iż od 1 kwietnia tego roku trwa Narodowy Spis 

Powszechny. Będzie on trwał do 30 września 2021 r. W ramach spisu zbierane są informacje 

o demografii, aktywności ekonomicznej oraz poziomie wykształcenia. Udział w spisie jest 

obowiązkowy dla wszystkich osób fizycznych stale mieszkających i czasowo 

przebywających. Podstawą spisu jest samo-spis internetowy. Spisu można też dokonać z 

udziałem rachmistrza przez telefon czy podczas wywiadu stacjonarnego.  

 Wójt Gminy Płaska poinformował, iż w Gminie Płaska jest tylko około połowa osób 

zaszczepionych. Nadmienił, aby przekazywać informacje o możliwości zaszczepienia się 

przeciw COVID-19. 

 

 

Ad. 17. 

Wobec zrealizowania porządku obrad i braku dalszych głosów Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy – Tadeusz Wasilewski o godzinie 14:02 zamknął obrady XXI zwyczajnej sesji 

Rady Gminy Płaska. 

 

 

 

 

Protokołowała:   

Monika Brzostowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  Wprowadź nazwę pliku >>>>> Sesja-XXI-2021 

  Wprowadź miejscowość >>>>> Płaska 

  Wprowadź datę  >>>>> 28 czerwca 2021 r. 

                    

1                   

1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 1 1. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

1           GŁOSOWAŁO:  14     

1           głosowało ZA: 14     

1           głosowało PRZECIW: 0     

1           WSTRZYMAŁO się: 0     

1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA   

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA   

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta głosował ZA   

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA   

0                   

0                   

1                   

1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 2 2. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

1           GŁOSOWAŁO:  14     

1           głosowało ZA: 13     

1           głosowało PRZECIW: 0     

1           WSTRZYMAŁO się: 1     



1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA   

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA   

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta głosował ZA   

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   

12     12 Juszkiewicz Marek 
WSTRZYMAŁ 

się   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA   

0                   

0                   

1                   

1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 3 3. 7.c Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Płaska 

wotum zaufania. 

1           GŁOSOWAŁO:  14     

1           głosowało ZA: 10     

1           głosowało PRZECIW: 1     

1           WSTRZYMAŁO się: 3     

1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA   

2     2 Demski Grzegorz 
głosował 
PRZECIW   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA   

6     6 Ślużyńska Katarzyna 
WSTRZYMAŁ 

się   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta WSTRZYMAŁ   



się 

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   

12     12 Juszkiewicz Marek 
WSTRZYMAŁ 

się   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA   

0                   

0                   

1                   

1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 4 4. 8.d    Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2020 r. 

1           GŁOSOWAŁO:  14     

1           głosowało ZA: 11     

1           głosowało PRZECIW: 0     

1           WSTRZYMAŁO się: 3     

1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA   

2     2 Demski Grzegorz 
WSTRZYMAŁ 

się   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA   

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta 
WSTRZYMAŁ 

się   

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   

12     12 Juszkiewicz Marek 
WSTRZYMAŁ 

się   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA   

0                   

0                   

1                   



1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 5 5. 8.e    Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2020 r. 

1           GŁOSOWAŁO:  14     

1           głosowało ZA: 11     

1           głosowało PRZECIW: 0     

1           WSTRZYMAŁO się: 3     

1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA   

2     2 Demski Grzegorz 
WSTRZYMAŁ 

się   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA   

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta 
WSTRZYMAŁ 

się   

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   

12     12 Juszkiewicz Marek 
WSTRZYMAŁ 

się   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA   

0                   

0                   

1                   

1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 6 6. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Płaska na 

2021 rok. 

1           GŁOSOWAŁO:  14     

1           głosowało ZA: 11     

1           głosowało PRZECIW: 0     

1           WSTRZYMAŁO się: 3     

1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   



1     1 Jadeszko Andrzej 
WSTRZYMAŁ 

się   

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA   

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta 
WSTRZYMAŁ 

się   

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   

12     12 Juszkiewicz Marek 
WSTRZYMAŁ 

się   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA   

0                   

0                   

1                   

1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 7 7. 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych i określenia granic ich obwodów od dnia 1 
września 2021 roku. 

1           GŁOSOWAŁO:  13     

1           głosowało ZA: 13     

1           głosowało PRZECIW: 0     

1           WSTRZYMAŁO się: 0     

1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
1     1 Jadeszko Andrzej nie głosował   

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA   

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta głosował ZA   

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   



12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA   

0                   

0                   

1                   

1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 8 8. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Punktu 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej 
w Przedszkole w Płaskiej. 

1           GŁOSOWAŁO:  14     

1           głosowało ZA: 8     

1           głosowało PRZECIW: 3     

1           WSTRZYMAŁO się: 3     

1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA   

2     2 Demski Grzegorz 
głosował 
PRZECIW   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA   

6     6 Ślużyńska Katarzyna 
WSTRZYMAŁ 

się   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta 
głosował 
PRZECIW   

10     10 Kuźnicka Dorota 
WSTRZYMAŁ 

się   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   

12     12 Juszkiewicz Marek 
głosował 
PRZECIW   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława 
WSTRZYMAŁ 

się   

0                   

0                   

1                   



1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 9 9. 12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Płaskiej. 

1           GŁOSOWAŁO:  13     

1           głosowało ZA: 7     

1           głosowało PRZECIW: 3     

1           WSTRZYMAŁO się: 3     

1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA   

2     2 Demski Grzegorz 
głosował 
PRZECIW   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja nie głosował   

6     6 Ślużyńska Katarzyna 
WSTRZYMAŁ 

się   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta 
głosował 
PRZECIW   

10     10 Kuźnicka Dorota 
WSTRZYMAŁ 

się   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   

12     12 Juszkiewicz Marek 
głosował 
PRZECIW   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława 
WSTRZYMAŁ 

się   

0                   

0                   

1                   

1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 10 10. 13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o wysokości 
dochodów gospodarstwa domowego. 

1           GŁOSOWAŁO:  13     

1           głosowało ZA: 13     

1           głosowało PRZECIW: 0     

1           WSTRZYMAŁO się: 0     



1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA   

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja nie głosował   

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta głosował ZA   

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA   

0                   

0                   

1                   

1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 11 11. 14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych 
zwierząt, a także grzebowisk, spalarni zwłok i ich części na terenie 
Gminy Płaska 

1           GŁOSOWAŁO:  13     

1           głosowało ZA: 12     

1           głosowało PRZECIW: 0     

1           WSTRZYMAŁO się: 1     

1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA   

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja nie głosował   

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta głosował ZA   



10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   

12     12 Juszkiewicz Marek 
WSTRZYMAŁ 

się   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA   

0                   

0                   

1                   

1   Płaska, dn.: 28 czerwca 2021 r. 
1 12 12. 15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Płaska 
dla 14 obszarów w miejscowości Gorczyca 

1           GŁOSOWAŁO:  13     

1           głosowało ZA: 13     

1           głosowało PRZECIW: 0     

1           WSTRZYMAŁO się: 0     

1     LP. Nazwisko i Imię 
jak 

głosował   
1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA   

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA   

3     3 Abrycka Anna nie głosował   

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA   

5     5 Polkowska Alicja nie głosował   

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA   

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA   

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA   

9     9 Skubis Edyta głosował ZA   

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA   

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA   

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA   

13     13 Wydra Piotr głosował ZA   

14     14 Bagiński Jan głosował ZA   

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA   

0                   

0                   
 


